
 

 

 

Datum:  05 januari 2023 

Aanwezig: 

- Michel Creemers (voorzitter) 

- Johan Meuwis 

- Luc Prenen 

- Bert Schoofs 

- Jaak Van Hoef 

- Willy Van Lee 

- Jaak Tielens 

Afwezig: 

- Piet Jacobs 

Verslag 

1. Bespreking en goedkeuring verslag van 1 december 2022. 

 

Het verslag wordt kort besproken en goedgekeurd. 

 

2. Bespreking van het financieel verslag 2022.  

 

De financiële toestand wordt besproken aan de hand van het bijgevoegde verslag, 

het is de toestand van 30 november 2022. Ondertussen is de situatie weer gewijzigd. 

Reeds 15 leden hebben hun factuur reeds betaald. 

 

3. Hoe zien we de toekomst van de club, een VZW behouden of overgaan 

naar een “feitelijke vereniging”? Welke zijn de voor- en nadelen en welke 

zijn de consequenties?  

 

Belangrijk in deze discussie is om aan te stippen dat het bestuur van Rust-Roest in 

deze geen beslissing kan nemen, enkel een advies formuleren. De beslissing wordt 

genomen door alle leden en dit op de algemene vergadering van zondag 5 maart na 

de eerste rit van het seizoen. 

Het is belangrijk om tegen die datum alles goed voor te bereiden, welke eventuele 

consequenties brengt de dan genomen beslissing met zich mee, welke documenten 

moeten opgemaakt en opgestuurd worden, zijn er mogelijke valkuilen, …? 

Omdat de administratieve verplichtingen voor een feitelijke vereniging veel beperkter 

zijn, en omdat we als club nooit activiteiten organiseren waar veel geld mee gemoeid 

is zien we geen bezwaar om de VZW te ontbinden en een feitelijke vereniging op te 

richten.  
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Besluit: we stellen aan de algemene vergadering voor om de overgang te maken, 

tenminste als er geen grote juridische of financiële problemen opduiken. We laten 

ons in dit verhaal bijstaan door de diensten van de gemeente. 

 

Belangrijk om op de algemene vergadering aan te geven is het feit dat we voor de 

feitelijke vereniging dezelfde structuur wensen te bewaren, dus met dezelfde 

bestuursploeg en met dezelfde algemene en financiële verantwoording ten opzichte 

van alle leden van de club. 

 

4. Welke documenten moeten in orde gebracht worden in functie van de 

keuze in punt 3?  

 

Hier kunnen we op dit ogenblik nog weinig concreets over zeggen omdat we moeten 

wachten wat de algemene vergadering van 5 maart zal beslissen. 

We kunnen vooraf reeds de huidige statuten van onze vereniging grondig bestuderen 

en bekijken of er eventueel zaken zijn die eerst uitgeklaard moeten worden. 

 

5. Welke functies zijn er dan nodig? 

 

Het maakt niet uit welke beslissing wordt genomen op de vraag VZW of feitelijke 

vereniging, door de ziekte van Jef Baens moeten bepaalde functies opnieuw 

ingevuld worden. 

Besluit van de vergadering: 

- Voorzitter: blijft Michel Creemers 

- Ondervoorzitter: blijft Wille Van Lee 

- Secretaris: wordt Jaak Tielens 

- Penningmeester: wordt Jaak Van Hoef 

 

6. Voorbereiding seizoen 2023: 

a. Inschrijvingsmomenten vastleggen 

 

De inschrijvingsmomenten worden vastgelegd: 

- Zondag 12 februari van 10.30 uur tot 12.00 uur 

- Zondag 19 februari van 10.30 uur tot 12.00 uur 

De inschrijvingen gaan telkens door in café “De Limburger”. Jaak Van Hoef maakt de 

nodige documenten klaar die aan de leden meegegeven kunnen worden. Met dit 

document kunnen ze bij hun mutualiteit een tegemoetkoming van 15 euro(?) vragen. 

 

b. Uitnodigingen voor de leden 

 

Jaak maakt de uitnodigingen voor de inschrijvingen klaar. Belangrijk is om op dit 

document ook aan te geven welke punten er besproken gaan worden op de 

algemene vergadering van 5 maart. 

Verder is ook afgesproken dat we ditmaal de uitnodigingen nog op papier zullen 

bezorgen. Vanaf dan trachten we zoveel mogelijk digitaal (via mail) te 

communiceren. 

 

c. Afspraken maken in verband met de fietszegening en de eerste 

ritten 



 

De fietszegening gaat door op zondag 5 maart om 08.30 uur in de parochiekerk van 

Kinrooi. Piet Jacobs maakt hierover afspraken. 

In het nieuwe rittenboekje duidelijk aangeven dat de eerste rit AANSLUITEND 

vertrekt na de fietszegening. In de uitgave van 2022 stond vermeld dat de rit zou 

vertrekken om 09.15 uur waardoor enkele leden de start gemist hebben. Ze waren 

niet aanwezig in de kerk en de dienst was vlug gedaan, vandaar. 

 

7. Varia: 

a. Wat doen we met de Ethias verzekering? 

 

Voor ieder lid boden we in het verleden een ongevallen verzekering aan van Ethias. 

Deze verzekering was enkel geldig tijdens de ritten georganiseerd door de club en 

kostte 17 euro per jaar. Nog een vijftal leden maakten hier vorig seizoen gebruik van. 

We stellen voor om deze verzekering niet meer aan te bieden en de leden hier op 

voorhand van op de hoogte te brengen. Er bestaan voldoende 

ongevallenverzekeringen die de gebruikers 24 uur op 24 verzekeren en aangezien 

bijna iedereen ook fietst buiten het clubgebeuren is dit zeker aan te bevelen. 

 

b. Wat met de oude kleren uit het verleden? 

 

Michel geeft aan dat we de stock van de oude kleren niet meer opgenomen hebben 

in het financieel verslag. De oude blauwe kleren zijn vernietigd omdat ze volledig 

gedateerd zijn en geen waarde meer hadden. 

De restkledij van de vorige reeks (zwart-geel) is gratis mee te nemen voor de 

kandidaat liefhebbers. Er is nog een heel kleine stock en het gaat meestal over 

kleine maten. Tijdens de inschrijvingen zullen deze kleren ter beschikking zijn. 

 

c. Aanvullen van de ontbrekende emailadressen 

 

Op de uitnodiging voor de inschrijvingen zullen we ook aangeven dat we in de 

toekomst hoofdzakelijk via email willen communiceren. Daarom is het belangrijk dat 

iedereen zijn emailadres controleert en eventueel aanvult. 

 

8. Klinken op het nieuwe jaar. 

 

De voorzitter besluit de vergadering met iedereen een heel gelukkig, gezond en 

sportief jaar toe te wensen. Hopelijk wordt het voor ieder lid een veilig en 

ontspannend jaar. 

 

Jaak Tielens 

secretaris 


